

# Focus

## Dwelling

Bâtir avec style et dans l'esprit « less is more »  
Building with style and in the spirit of “less is more”



Photography : © Dwelling

**A**rchitecture inscrite dans les tendances actuelles, performance énergétique, savoir-faire, créativité, accompagnement tout au long de chaque projet, Dwelling® qui compte un bureau d'études et ses propres ouvriers qualifiés mène ses chantiers de A à Z pour offrir des maisons contemporaines hors du commun, uniques et sur mesure. Spécialisée dans les réalisations en bois massif grâce au CLT (Cross Laminated Timber) offrant les avantages d'esthétisme, d'isolation et de durabilité, cette société wallonne utilise ce système constructif naturel qui relève les défis techniques et architecturaux les plus complexes tout en respectant les normes écologiques d'aujourd'hui et du futur.

Architecture based on current trends, energy performance, expertise, creativity, support throughout the whole of every project. Dwelling®, which has a research department and its own qualified workers, handles its projects from A to Z to offer unique, bespoke, contemporary houses that are out of the ordinary. Specialising in solid wood constructions using CLT (Cross Laminated Timber), offering benefits in terms of aesthetics, insulation and durability, this Walloon-based company uses a natural construction system that alleviates the most complex technical and architectural challenges, whilst respecting the ecological standards of today and the future.



Espaces largement ouverts, débordements généreux, encorbellements et balcons, le CLT, plus compétitif que le béton, permet une grande liberté architecturale mais aussi une rapidité d'exécution. En intégrant une isolation acoustique dès la genèse du projet, le résultat optimal est toujours de mise. Last but not least, la sensation de bien-être émanant de ce matériau noble procure un exceptionnel confort de vie aux occupants.

Wide open spaces, generous overflows, cantilevers and balconies, CLT, more on-trend than concrete, allows for more architectural freedom, but also speedier construction. By integrating sound insulation from the start of the project, the optimal result is always achieved. Last but not least, the sense of well-being emanating from this high-quality material provides an exceptionally comfortable lifestyle for its occupants.

